
PROTOKÓŁ NR IX/2007 

z IX sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 30 sierpnia 2007 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do 12
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

 

Obecnych przy otwarciu sesji było 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk                     - Przewodniczący  Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyła   - Przewodniczący Komisji OZKiS 

12.  Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

13.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     15. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Bożena Bąk    - Inspektor ds. gospodarki gruntami 

5. Andżelika Kucharska-Bociąga -  Inspektor ds. funduszy europejskich  

6. Marta Durka                              -  Promesa   S. C 

7. Juliusz Sumorok                        - Promesa    S. C 

8. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

9. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

10.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

11.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

12.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

13.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

14.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

15.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 
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16.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

17.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

18.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5.   Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za I półrocze 2007 r. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawie:                                       

a. zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

b. zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

c.   zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Instytucji Kultury w  

      Wierzchlesie za I półrocze. 

d.   uchylenie uchwały Nr VIII/36/2007 z dnia 28 czerwca 2007r. w sprawie         

      sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości Kraszkowice. 

e.  wyrażenie zgody na sprzedaż działki nr 591/19 położonej w miejscowości  

     Kraszkowice 

f. zawarcia porozumienia między gminami Działoszyn, Wierzchlas i Pątnów  

    dotyczącego opracowania programu po nazwą „Strategia zrównoważonego  

     zagospodarowania Wielkiego Łuku Warty”. 

g. zmian w „Lokalnym programie wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i   

    młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas”.   

7. Sprawozdanie finansowe z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w  

    Wierzchlesie za I półrocze 2007r.     

8.   Wyrażenie zgody na sprzedaż działek o nr 975/1, 976/1, 977/1, 978/1, 979/2  

       położonych  w miejscowości Kraszkowice.        

9.    Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

10 . Zakończenie obrad IX sesji Rady Gminy Wierzchlas.   
 

 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1 

Otwarcie IX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych oraz pracowników 

Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, 

przy którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 

 

 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy  powiedział, ze zaistniała konieczność wprowadzenia 

dodatkowego punktu do porządku obrad a mianowicie do Punktu podpunkt „h” 

dotyczący  wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie likwidacji Poradni Specjalistycznych w strukturze SP ZOZ 

 

Ponieważ nie było więcej uwag do porządku obrad wraz z nowo wprowadzonym  

punktem  w związku z tym został on poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednomyślnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3  
 

Przyjęcie protokołu VIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.                         

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od dnia 

28 czerwca 2007r. do 30  sierpnia 2007r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

                                         

Sprawozdanie z wykonania  budżetu Gminy Wierzchlas za I półrocze 2007r.  

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik gminy Teresa Nowak i powiedział, że 

temat szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach . 

 

Ponieważ nie było uwag do Sprawozdania zostało ono przyjęte do akceptującej 

wiadomości. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2007 rok 

Wprowadzenia o tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak , która 

powiedziała , że temat dokładnie omawiany był na poszczególnych Komisja. 
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Zmiany w budżecie dotyczą otrzymania z Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi dotację 

w wysokości 35.000 zł z przeznaczeniem na drogę Opatów–  Mierzyce.    

W związku z tym budżet Gminy zwiększa się po stronie dochodów i po stronie 

wydatków o ta kwotę. 

Ponieważ nie było więcej pytań Skarbnik odczytała projekt uchwały Nr IX/40/2007                                                                                                           

następnie uchwała  poddana  została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie w 

głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

b) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2007 rok 

   Wprowadzenia o tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak                              

i poinformował, ze uchwała została szczegółowo omawiana na poszczególnych 

Komisjach nic nie uległo zmianie a w budżecie Gminy zachodzi konieczność 

przesunięć środków między działami i rozdziałami na łączną kwotę 14.700 zł. 

Ponieważ nie było uwag Skarbnik odczytała projekt uchwał Nr IX/41/2007 w/w 

sprawie. Następnie uchwał poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednomyślnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

c) Zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Instytucji 

Kultury w Wierzchlesie za I półrocze 2007r. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy poinformowała , że uchwał w 

sprawie formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za  I półrocze każdego 

roku była już podjęta przez poprzednią Radę Gminy , natomiast po utworzeniu 

instytucji Kultury w Wierzchlesie od ubiegłego roku to w tym roku za pierwsze 

półrocze tez należy złożysz takie sprawozdanie za pierwsze półrocze w związku z 

tym nie było podjęte to uchwała i dlatego należy taką uchwałę podjąć. 

Projekt uchwały został również przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej       

w celu   skontrolowania. RIO zasugerowało , żeby wszystkie akty prawne ujęte 

były w jednej uchwale, aby tą uchwałę która podjęta jest odnośnie  budżetu 

uchylić, a wprowadzić to wszystko w jednej  uchwale. a   mianowicie: 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy , i informacje z  wykonania budżetu 

instytucji Kultury. Objąć  to wszystko w jednej uchwale. 

Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi bądź pytania do przedstawionego 

tematu. Ponieważ nie było uwag Pani Skarbnik Teresa Nowak odczytała projekt 

uchwały Nr IX/42/2007 w/w sprawie .  

Następnie uchwała poddana została pod głosowa i przyjęta jednomyślnie w 

głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.    

 

d) uchylenie uchwały Nr VIII/36/2007 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w miejscowości Kraszkowice. 

 

Sekretarz poinformował, że temat ten omawiany był na posiedzeniach Komisji, nie 

było uwag do tematu  w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy Artur 

Piosczek poprosił Sekretarza Leszka Gierczyka o odczytanie projektu uchwały                 
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Nr IX/43/2007 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod głosowa i 

przyjęta jednomyślnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.    

 

e) wyrażenie zgody na sprzedaż działki nr 591/19 położonej w miejscowości 

Kraszkowice  

Sekretarz poinformował, że temat ten również omawiany był na posiedzeniach 

Komisjach w związku z tym odczytał projekt uchwały Nr IX/44/2007 w/w sprawie. 

Ponieważ nie było uwag do treści projektu uchwały został ona poddana pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

 

Ogłoszono 10 min. przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

f)   zawarcia porozumienia między gminami Działoszyn, Wierzchlas i Pątnów  

      dotyczącego opracowania programu po nazwą „Strategia zrównoważonego      

      zagospodarowania Wielkiego Łuku Warty.” 

W temacie tym głos zabrał Pan Juliusz Sumorok  przedstawiciel firmy PROMESA 

S.C, który zaproszony został na sesję. 

Pan Juliusz Sumorok powitał wszystkich i przybliżył radnym temat zawarcia 

porozumienia między gminami Działoszyn, Wierzchlas, Pątnów dotyczącego 

zagospodarowania Wielkiego Łuku Warty. Szczegółowo przedstawił cel i 

zasadność porozumienia a mianowicie pozyskanie dodatkowego dofinansowania na 

działania które są zaplanowane przez gminę. W obecnym czasie można pozyskać 

środki na działania i projekty o zasięgu ponadlokalnym lub minimum regionalne  

czyli  wpisywać się w RPO (Regionalny Program Rozwoju) albo wpisywać się w 

większe projekty. 

Na tych trzech  gminach jest jedno co można połączyć a mianowicie Natura 2000 , 

park Krajobrazowy są tom pewnego rodzaju ograniczenia inwestycyjne, które               

z drugiej strony można traktować  jako atut, gdyż wszystkie analizy na świecie              

i krajowe  mówią o  dużym zainteresowaniu ruchem turystycznym i nie chodzi tu                  

o podróże ale o wszystko z tym związane bo każdy turysta przejeżdżający przez 

daną gminę lub miejscowość zostawia w niej pieniądze. W związku z tym 

projektem który pozwoli na uzyskanie środków unijnych, będzie to projekt 

wykorzystujący walory tego regionu czyli Gminę Wierzchlas, Pątnów i Działoszyn 

- turystyczne i przyrodnicze  poprzez zasadę tak zwanego zrównoważonego 

rozwoju czyli z jednej strony wykorzystywać a z drugiej strony chronić. 

Jest już projekt szlaku bursztynowego który jest fantastyczny projektem jest to 

pewnego rodzaju symbol produkt , marka znana w całej europie. 

Ten szlak bursztynowy to jest pewnego rodzaju rodzaj autostrady. A zadaniem 

gminy jest stworzenie punktów w których turyści będą chcieli się zatrzymać                     

i zostawić pieniądze. 
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Projekt Zagospodarowanie Łuku Warty jest bardzo interesujący i  nie może być to 

projekt za który gmina zapłaci i włoży go do szuflady. 

Projekt pójdzie do szuflady wtedy kiedy będzie zrobiony wyłącznie po uzyskanie 

środków unijnych. Dla gminy jest to zysk gdyż można będzie sfinansować 

inwestycje drogowe, kanalizacyjne i te pozostałe które są zapisane w Wieloletnim 

Programie Inwestycyjnym. Natomiast zdaniem Pana Sumoroka dotacje z Unii 

należy  traktować jak pewnego rodzaju bonus. Podkreślił,  że zadanie to  będzie 

rozłożone na etapy . W  pierwszym etapie projekt gdzie większe koszty obciążenia 

i działania leżą po stronie gminy to w zakresie gminy są działania związane z 

infrastrukturą czyli kanalizacja, drogowa dbałość o środowisko naturalne , 

natomiast inwestorzy prywatni maja mniejszy udział. W momencie kiedy będzie 

promocja walorów  przyrodniczych  dla Gminy to będzie promocja a dla 

prywatnych inwestorów to biedzie reklama. Powiedział, że jak będzie ruch 

turystyczny będą napływali turyści na teren Gminy to razem z tym będzie napływ 

gotówki do gminy. 

Zwrócił się do radnych w celu zawarcia porozumienia gdyż jak zrobi się duży 

projekt to będzie on aplikował do programu operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko. Jest to program oceniany przez Unię Europejska nie jest oceniany     

w Polsce . Polska jest bardzo źle postrzegana również w Unii Europejskiej z uwagi 

na Ochronę Środowiska. My na swoim terenie mamy obszary Natura 2000  i byłby 

to pierwszy projekt z Polski , który pokazywałby że społeczność lokalna i lokalna 

władza nie traktują takich terenów jak kule u nogi tylko usiłują na bazie tych 

terenów coś zrobić i przy tym zarobić. Polscy  eurloprlametrarzyści na pewno ten 

projekt poprą. Należy  obecnie zapomnieć o takie występowanie o pieniądze jak 

było  do tej pory projekty muszą być dokładniej umotywowane obejmujący  

większy obszar. 

 

Następnie zwrócił się do radnych o zadawanie pytań w przedstawionym temacie. 

 

1) Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zdaje sobie sprawę , że w 

obecnej sytuacji jako sama Gmina Wierzchlas nie wiele zdziałamy dlatego 

musimy się łączyć w większe grupy i łączyć projekty. Jeśli na to zadanie damy 

środki to zaowocuje to w przyszłości  z korzyścią dla Gminy  nadmienił, że cały  

czas ubolewa , że na terenie gminy jest tak mało gospodarstw agroturystycznych 

i innych punktów związanych z infrastrukturą turystyczną  bo to przyciąga 

turystów. 

 

2) Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk  zwrócił się z pytaniem dotyczącym   

      promocji tego projektu, a mianowicie formy i sposobu promocji? 

 

Juliusz Somoruk  -   powiedział, że będzie to promocja  nowymi formami a   

mianowicie za pomocą Internetu. Projektowane  jest założenie strony internetowej  

pod roboczą nazwą „Zakole Warty” jest to nazwa robocza na stronie tej będzie 
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podtytuł Gmina Wierzchlas i na tej stronie po konsultacji z każda Gmina co do 

zwartości  merytorycznej byłaby właśnie promocja. z jednej strony byłaby to 

promocja którą prowadziłby gminy z drugiej strony promowali by się na niej 

przedsiębiorcy. A w przyszłości stworzenie Stowarzyszenia „Zakola Warty” , które 

również będzie współfinansowywało to zadanie.  

Za pomocą promocji i reklamy musimy przyciągnąć turystów  a  z drugiej strony 

jak przyciągnięci zostaną turyści a nie będzie infrastruktury to taki turysta raz 

przyjedzie i więcej się ni pokaże ,  a z drugiej strony przedsiębiorca nie zainwestuje 

jak nie będzie miał z ego tytułu zwrotu pieniędzy  

Promocja musi być rozpoczęta przez Gminy przez wspólną promocje Łuku Warty 

oraz powinno do tego dołączyć Stowarzyszenie Przedsiębiorców jako element 

prywatnym. Internet jest największą promocją, zamieszczenie kilku kamer                                                                     

w najciekawszych miejscach aby mieć stały podgląd  dlatego promocja jest 

najważniejszą rzeczą  

 

3) Wice Przewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski  zwrócił się z pytaniem 

dotyczącym kosztów udziału Gminy Wierzchlas w tym projekcie ? 

Pan Juliusz Sumorok wyjaśnił, że koszty rozłożone będą na Wszystkie Gminy  

największe obciążenie będzie miała Gmina Działoszyn jako największa, a łącznie 

koszty projektów i wniosków będą wynosiły na Gminy mniejsze ok. 12.000 zł             

i rozłożone jest to w ten sposób, że największa część tego obciążenia będzie 

wówczas tj. ok. 50% całego obciążenia   kiedy wniosek przejdzie kontrole 

formalną i merytoryczną, a najmniejsze kiedy będzie zrobiony sam projekt, 

przeprowadzona konferencja , która zaplanowana jest na 27 września 2007 roku                 

w Załęczu Wielkim. 

 

4) Sołtys wsi Przywóz Andrzej Stasiak zapytał ile na tym zadaniu zyskają rolnicy 

na naszym terenie a ile na tym stracą . 

 

Pan Juliusz Sumorok powiedział, że należy dlatego dążyć  i myśleć w ten sposób 

aby Ci rolnicy z tego terenu mogli osiągnąć jak najwięcej  i mogli to wykorzystać. 

Rolnicy aby coś osiągnąć również muszą się Łączyć i wtedy będą zarządzać danym 

terenem który przeznaczony jest pod infrastrukturę turystyczną.          

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek 

podziękował, Panu J. Sumorokowi za przybycie i przedstawienie radnym 

wyczerpujących informacji . 

Następnie poprosił Panią Andżelikę Kucharską-Bociąga o odczytanie projektu 

Uchwały Nr IX/45/2007 w sprawie zawarcia porozumienia między Gminami 

Działoszyn, Wierzchlas i Pątnów dotyczącego opracowania programu pod nazwą 

„Strategia zrównoważonego zagospodarowania Wielkiego Łuku Warty” . 

nie było uwag do projektu uchwały w związku z tym projekt uchwały poddany 

został pod głosowanie i przyjęty jednomyślnie.  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
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g) zmian w „Lokalnym programie wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas”. 
 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk i powiedział, 

że od kilku miesięcy trwa dyskusja na lokalnym programem wspierania 

uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas. Temat ten poruszany 

był na wszystkich komisjach. 

Powiedział, że wszystkie Komisje  zgłosiły następujące wnioski : 

1. Przyznanie stypendium od pierwszego semestru klasy IV. 

2. W przypadku kumulacji osiągnięć w nauce i sporcie uczeń uzyska stypendium 

większe o 50 zł.        

ponadto Komisja Rewizyjna  zgłosiła wniosek, że ze względu na zwiększenie 

zakresu przedmiotów obowiązkowych   m.in. o religie podnieść średnią ocen w 

Gimnazjach do 5,1 a w Szkołach Podstawowych do 5,3. 

  

Radny Józef Krzeszowski zaproponował, aby wprowadzić do paragrafu 1 punktu 

2 zastrzeżenie   że zastrzega się możliwość zmiany średniej ocen  wycinków w 

nauce jeżeli zaistniały nieprzewidziane w obecnej chwili okoliczności., żeby nie 

podejmować dodatkowych uchwał tylko żeby była możliwość zmiany wysokości 

średniej ocen przez organ zarządzający, 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk  powiedział że jest to niedopuszczalne aby w 

trakcie roku szkolnego wprowadzać zmiany jest to niezgodne z Konstytucją,  

ewentualnie od przyszłego roku szkolnego można wprowadzić zmiany  jeśli takie 

się pojawią. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek poddał pod głosowanie najdalej 

idący wniosek Komisji Rewizyjnej czyli przyznawanie stypendiów od pierwszego 

semestru Klasy IV, zwiększenie stypendium o 50 zł w przepadku kumulacji bardzo 

dobrych wyników w nauce oraz osiągnięć sportowych oraz zwiększenie średniej 

ocen  w Gimnazjach do 5,1 a w Szkołach Podstawowych do 5,3. 

za wnioskiem było 12 radnych, trzech radnych wstrzymało się od głosu. 

Wnioski  zostały przyjęte większością głosów, przy trzech głosach wstrzymujących  

Ponieważ nie było uwag  sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały Nr IX/46/2007 

w/w sprawie. Następnie uchwala została poddana pod głosowanie i przyjęta 

większością głosów za było 13 radnych 2 wstrzymało się od głosu.  W  głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych  

 

h) wyrażenie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

likwidacji Poradni Specjalistycznych w strukturze Samodzielnego Publicznego  

Zakładu Opieki Zdrowotnej   w Wieluniu  
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Wprowadzenia  do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszka Gierczyka i 

poinformował, że otrzymaliśmy ze Starostwa Powiatowego w Wieluniu Pismo 

wraz  z projektem uchwały zatwierdzonym przez Zarząd Powiatu w sprawie 

projektu likwidacji 11 Poradni Specjalistycznych w strukturze SP ZOZ. 

Następnie Sekretarz odczytał radnym projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

projektu . 

 

W temacie głos zabrali: 

1) Radna Barbara Puczkowska stwierdziła, że nie widzi sensu likwidacji w/w 

poradni. Na naszym terenie bardzo potrzebna jest np:  poradnia endokrynologiczna  

tym bardziej że mamy specjalistę w tym zakresie z naszego terenu i dużo dzieci ma 

problemy z tarczycą.  

2) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Smolarek  - przedstawiciel 

Rady Społecznej z terenu Gminy Wierzchlas powiedziała że opinia Rady Gminy 

nie jest opinia wiążącą jest to tylko głos społeczeństwa likwidacja tych poradni 

związana jest z wdrażaniem programu restrukturyzacji szpitala  jest ten drugi etap 

restrukturyzacji szpitala i dlatego muszą być zamykane te przychodnie.  

 

Ponieważ nie było jednoznacznego stanowiska wśród radnych przewodniczący 

Rady Gminy poddał pod głosowanie dwa wnioski  

 

1) w sprawie wydania przez Radę Gminy  pozytywnej opinii dotyczącej 

likwidacji w/w Przychodni Specjalistycznych przez  SP ZOZ w Wieluniu. 

          Za likwidacją 11 Poradni Specjalistycznych był jeden radny,  12 radnych    

          było   przeciw , dwóch radnych wstrzymało się od głosu. W głosowaniu  

          uczestniczyło 15 radnych. 

2) W sprawie wydania przez Radę Gminy negatywnej opinii w sprawie 

likwidacji 11 Poradni Specjalistycznych. 

          Za było 13 radnych, sprzeciwi był 1 radny, jeden radny wstrzymał się od  

          głosu.   W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Rada Gminy Wierzchlas większością głosów wyraziła negatywną opinie w 

sprawie likwidacji Poradni Specjalistycznych w strukturze SP ZOZ. 

 

Następnie Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk odczytał projekt uchwały Nr 

IX/47/2007 w/w sprawie . ponieważ nie było uwag do treści projektu uchwały 

została ona poddana pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu  

 uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie finansowe z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej                      

w Wierzchlesie za I półrocze 2007 roku.  
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Skarbnik poinformowała, że materiał wszyscy otrzymali w zawiadomieniach na 

sesję , temat ten był również omawiany na wszystkich posiedzeniach komisji. 

Radni nie mieli uwag i przyjęli w/w sprawozdanie do akceptującej wiadomości.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady . 

 

Punkt 8 

Wyrażenie zgody na sprzedaż działek o numerach 975/1, 976/1, 977/1, 978/1, 

979/ 2 położonych w miejscowości Kraszkowice.  

Wprowadzenia do tematu dokonała Bąk Bożena i poinformował, że Pan Paweł 

Mielczaerk zamieszkały Wierzchlas, złożył dwa pisma w których wyraża 

zainteresowanie kupnem w/w działek. Jest to teren byłej żwirowni, łączna 

powierzchnia to 3.92, w Planie zagospodarowanie Przestrzennego Gminy 

Wierzchlas wymienione działki  położone są terenach powierzchniowej 

eksploatacji surowców mineralnych. Pan Paweł Mielczark zaproponował również 

zamianę na dwie swoje działki położone w Wierzchlesie oraz dopłata do działek 

gminnych. 

Następnie zwrócił się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie stanowisk  

wypracowanych na posiedzeniach Komisji : 

1) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Smolarek  powiedziała, że nie 

wchodziła w grę żadna zamiana natomiast komisja przychylała się do 

sprzedaży działek w formie przetargu.  

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i ochrony Środowiska Jacek 

Młynarczyk powiedział, że stanowisko komisji to sprzedaż oraz zamiana. 

Powiedział, że należy dokonać wyceny działek gminnych i działek które 

proponuje Pan Mielczarek na zamianę i dopiero różnicę w wycenach 

powinien nam zapłacić oferent.    

3) Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Bożena 

Przybyła powiedział, że radni byli za wstrzymaniem się w obecnym czasie 

od sprzedaży.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Smolarek zapytała, czy gmina może 

jeszcze z tej żwirowni korzystać i czy pozyskany tam żwir może być gminie 

potrzebny. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i sportu Bożena Przybyła 

powiedziała, że na posiedzeniu Komisji był Pan Mirosław Kinas –  Inspektor 

Urzędu Gminy,  powiedział, że tereny te mogą być wykorzystywane w przyszłości 

przez Gminę.  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek  powiedział, że w obecnym czasie 

jest tam bardziej wysypisko niż żwirownia dlatego powiedział, że jeśli gmina raz 

kiedyś będzie z tego korzystała  a śmietnisko będzie się powiększało to nie ma 

sensu tego trzymać. 



 11 

 W temacie  zabrał głos Sekretarz Leszek Gierczyk i powiedział, ze działka ta w 

Planie Zagospodarowania Przestrzennego przeznaczona jest pod działalność 

eksploatacyjną i wówczas również wzrasta wartość tej działki. A ewentualne 

zaśmiecenie w/w działek nie może wpływać w sposób znaczący na cenę działek. 

 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie następujące wniosek tj.  

 

1) Wniosek Komisji Rewizyjnej – sprzedaż działek w formie przetargu: 

Za sprzedażą  było 4 radnych, przeciw 7 radnych, od głosu wstrzymało się 4 

radnych . 

 

2) wniosek Komisji Rolnictwa,  Leśnictwa i Ochrony Środowiska  -  mianowicie 

zamiana działek plus dopłata przez zainteresowanego do  działek gminnych . 

Za było 5   radnych, przeciw było 10 radnych . 

 

3) pod głosowaniu poddany został trzeci  Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 

Sportu -  dotyczący wstrzymania się od sprzedaży działek w obecnym czasie. 

Za  było 4 radnych, przeciw 7 radnych, 3  radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada Gminy  większością głosów wybrała wniosek Komisji Rolnictwa to znaczy 

sprzedaż działek w formie  zamiana  plus dopłata  po wycenie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa  powiedział, że w końcu może będzie tam 

porządek na tym terenie oraz powstanie firma konkurencyjna dla innych n naszym 

terenie. 

Radny Leszczyk Marek powiedział, że wokół tych działek jest jeszcze ok. 12 

hektarów i jak gmina będzie chciała to może pozyskiwać żwir , a na tych działkach 

będzie porządek bo jak będzie prywatny właściciel to będzie o to dbał  a działki 

które otrzymany w zamian można będzie wydzierżawić.  

Sekretarz powiedział, że w tym przypadku konieczna będzie wycena i nie 

wiadomo czy właściciel będzie gotów pokryć koszty wyceny własnych działek                

i czy przystanie na określoną dopłatę, która będzie wynikać  z wartości   działek.  

 

Radna Barbara Puczkowska zapytała, czy na pewno na tych działkach jest 

wysypisko śmieci skoro jest to taki duży obszar gminny, gdyż te działki może są 

czyste, a czy wysypisko nie będzie tylko sąsiadujące z tymi działkami. 

 

Bąk Bożena Inspektor urzędu Gminy  powiedział, że na pozostałe działki zawarte 

są umowy dzierżawne i są dzierżawione przez  osoby, które  płacą dzierżawę. 
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Punkt 9 

Wolne wnioski i interpelacje. 

 

1) Wice-Przewodniczący rady Gminy Karol Sakowski zwrócił się do Wójta z 

dwoma pytaniami : 

 pierwsze dotyczyło sprawy boiska sportowego czy budowa stadionu gminnego     

nie jest  możliwa w inny miejscu i nie ma  zamiany to czy jest możliwość 

zmiany w Studium Zagospodarowania Przestrzennego, 

 czy ze środków zaoszczędzonych przy drodze asfaltowej można by dalej 

korytować i utwardzić ulicę Łąkową. 

Wójt - wyjaśnił, że odnośnie kupna i   zamiany trzeba się wstrzymać gdyż nie 

można dojść do porozumienia z właścicielami gruntów. Dlatego należy czynić 

starania aby zmienić Studium i Plan Zagospodarowania Przestrzennego. Natomiast 

na temat zaoszczędzonych pieniędzy możemy mówić dopiero wówczas gdy 

zostaną wykonane wszystkie odcinki dróg na terenie gminy i wtedy zastanowimy 

się gdzie można przeznaczyć zaoszczędzone środki. Wójt powiedział, że zwróci się 

wówczas do Rady Gminy o przeznaczenie tych środków, a jest potrzeba zakupu 

kilku wanien tłucznia na drogi między wsiami np.: Toporów -  Krzeczów,       

Toporów – Kraszkowice, Mierzyce – Kraszkowice i są takie drogi do których nie 

chcą dołożyć samorządy wiejskie dopiero jak te zadania wykonamy to można 

zastanowić się nad tymi dodatkowymi jak np. wykonanie projektu na drogę . 

 

2) Przewodnicząca Komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Sportu  Bożena 

Przybyła – zgłosiła wniosek dotyczący odwodnienia odcinak drogi  tj.  ulica  

Nadwarciańska w Krzeczowie dojazd do rzeki Warty, po ostatnich ulewach woda 

bardzo ją zniszczyła dlatego zwróciła się o utwardzenie tej drogi a jeśli jest to 

możliwe to założenie kostki. 

Wójt wyjaśnił, że jest to droga w środku rynku w Krzeczowie  po prawej stronie 

droga która dochodzi do rzeki jest tam bardzo duży spadek  a na drogę tą 

odprowadzana jest woda z całego rynku i okolicznych podwórzy i woda jest w 

stanie  zebrać z tej drogi wszystko oprócz kostki. Jest to wąski odcinek ok. 4 m i 

należało by go wykonać po wcześniejszym wyprofilowaniu tej drogi.  

 Wójt nadmienił, że zadanie  zostało zaplanowane na ten rok, jednak wykonanie tak   

dużej liczby chodników systemem gospodarczym i  dodatkowo niezaplanowanych  

zadań jak chodnik w Krzeszowie na który otrzymaliśmy materiał to go 

wykonujemy, następnie zadanie to parking przed kościołem w Mierzycach i jeśli 

zdążymy to wykonamy jeszcze inne dodatkowe odcinki chodników które nie były 

zaplanowane.  

 

3) Radny Marek Leszczyk zapytał się na temat informacji dotyczącej nowego 

Planu Urządzania Lasów. 

Wójt wyjaśnił, że jest osoba odpowiedzialne za opracowywanie Planu 

Zagospodarowania Lasów i należy utrzymywać kontakt ze Starostwem 
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Powiatowym w Wieluniu w tej sprawie oraz z leśniczym Ireneuszem Podymą a 

także z Panią Bożena Bąk pracownikiem Urzędu Gminy i jeśli pojawią się 

wątpliwości bądź uwagi to należy to przekazać na piśmie aby było to uwzględnione 

w operatach które wykonane zostaną na następne 10 lat. Jeden egzemplarz 

operatów znajduje się w Gminie Wierzchlas.  

 

4) Radny Józef Krzeszowski  - w sprawie rozwiązania problemu skrzyżowania 

drogi wojewódzkiej Nr 486 z drogą powiatową Nr 4518 E . Powiedział, że w dniu  

7 sierpnia bieżącego roku otrzymał pismo z Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi 

informacje w której jest mowa o możliwości wykonania sygnalizacji świetlnej i jest 

to możliwe techniczne. W związku z tym zapytał czy Gmina coś z tą sprawą będzie 

robiła w tym kierunku czy tylko będzie czekała jako beneficjenci tego rozwiązania. 

 

Wójt wyjaśnił, że w piśmie jednoznacznie poinformowane jest, że powołana 

zostanie  komisja Bezpieczeństwa i przyjedzie na teren i ponownie będzie 

rozpatrywać sprawę. Ponadto  jak będzie wizja na gruncie powiadomieni zostaną 

osoby wnioskujące tj. radny i sołtys.  

 

5) Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek  poinformował, że wszystkie 

Komisje na swoich posiedzeniach były za konsultacjami społecznymi dotyczącymi 

Rozwoju Oświaty na terenie Gminy tj. reorganizacji Placówek w Łaszewie i 

Strugach. Przewodniczący zaproponował termin 23 września 2007r.( niedziela) . 

Spotkania odbędą się w Łaszewie o godzinie 16.00 w remizie OSP, a w Strugach             

o godzinie 18.00 w Domu Ludowym w Jajczakach.  Na spotkanie zaproszeni 

zostaną rodzicie dzieci uczęszczających do szkoły oraz rodzice dzieci które będą 

uczęszczać do tych szkół. 

Wójt powiedział, że jeżeli to mają być tylko rodzice to muszą być wysłane imienne 

zaproszenia na to spotkanie a  nauczyciele i Dyrektorzy danych placówek przekaż 

dzieciom aby dostarczyły rodzicom nie będą te konsultacje ogłaszane w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gmin  powiedział, że zawiadomienia mają być wysłane za 

zwrotnym potwierdzenie odbioru . 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Jacek Młynarczyk powiedział, że na 

posiedzeniu komisji była mowa aby pokazać tym rodzicom te szkoły do których 

uczęszczać będą miały ich dzieci. 

Przewodniczący Rady Gminy najpierw musi się odbyć spotkanie a dopiero jak 

rodzice wyrażą akces i chęć obejrzenia placówek a później wizje w innych 

placówkach.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Jacek Młynarczyk ale widok ładniejszej 

szkoły może mieć wpływ na podjęcie   decyzji o likwidacji przez rodziców. 

Radny Jacek Krzeszowski  -  zwrócił się do radnych i powiedział, że jest to 

pierwsze spotkanie i nie można mówić o tym że po tym spotkaniu zostaną 

zlikwidowane szkoły jest to przymiarka pierwszy krok żeby porozmawiać                       
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i przedstawienie najbardziej zainteresowanym jakie stanowisko zajmuje samorząd 

lokalny, władze gminy (rada Gminy) odnośnie sprawy sieci szkolnej gminy, a jeśli 

dojdzie do likwidacji szkoły to nie obejdzie się bez kilku walnych zebrań z całym 

środowiskiem bo to jest żywotny interes całego środowiska.  

 

6) Sołtys wsi Wierzchlas Leon Makielak -  zapytał się kiedy znajda się środki na 

przebudowanie skrzyżowania w Wierzchlesie zdaniem radnego kosztem przejścia 

dla pieszych usytuowany jest przystanek autobusowy i tak nie powinno być.                    

A przystanek powinien być usytuowany w innym miejscu. 

Następna sprawa to zamontowanie 4 lamp koło cmentarza w Wierzchlesie oraz 

kiedy na ulicy Południowej ruszy budowa chodników i wykonanie odwodnienia od 

cmentarza w stronę byłego GS-u. 

 

Wójt – wyjaśnił, że lokalizacja wiaty przystankowej zależy od rady gminy i jeśli 

jest presja społeczna, że mieszkańcy chcą przenieść wiatę przystankową w którąś 

ze stron nie ma to żadnego problemu jeśli tylko można ja tam zlokalizować. 

Zwrócił się do Sołtysa Makielaka, że jeżeli jest on upoważniony przez 

społeczeństwo do przeniesienia wiaty to zostanie  ona przeniesione. A jeśli chodzi 

o sygnalizację świetlną to temat ten był poruszony przez Radnego Krzeszowskiego  

i było powiedziane, ze przyjedzie Komisja Bezpieczeństwa i wyjaśni wszystko na 

miejscu podczas lustracji terenu.  

Natomiast odnośnie oświetlenia za cmentarzem to jest kończony projekt następnie 

po otrzymaniu pozwolenia na budowę zostanie wykonane w tym roku. 

Odnośnie chodników to obecnie kończą się prace na ul. Szkolnej i pracownicy 

przechodzą na ul. Południową gdyż jest tam zrobiony  projekt odwodnienia, gdyż 

w tym przypadku bardzo istotne są  spadki  nie będzie zbiornika bezodpływowego  

odparowując – chłonnego tylko woda zostanie poprowadzona w jedną i drugą 

stronę wzdłuż osi jezdni w kierunku drogi wojewódzkiej i w kierunku cmentarza . 

Wykonany zostanie również parking przed Księżukiem a chodnik wykonany 

zostanie po lewej i po prawej stronie . jest jeszcze wrzesień i październik a jak 

klimat pozwoli to również prace będą prowadzone w listopadzie.        

 

 

Sołtys wsi Wierzchlas Wiesław Kapica zapytał się jak wygląda spraw zamiany 

działek pod boisko sportowe w Wierzchlesie. 

Wójt – wyjaśnił, że sprawa budowy boiska sportowego to inicjatywa Urzędu  

wszczęcia większej inwestycji jednak okazało się, kiedy projektantka zabrała się za 

projektowanie  to działki te nie wytrzymały normy. Minimalna bieżnia to  330 

metrów, a normalna bieżna 400 metrów nie zmieści się na tym obszarze bieżni 330 

metrów. W związku z tym inwestycja nie podlegnie żadnej dotacji i nie będzie 

można otrzymać żadnych pieniędzy. Dlatego należy szukać dróg wyjścia. 
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Prowadzimy rozmowy z różnymi ludźmi aby powiększyć obszar boiska bo mamy 

za mało. Potrzebne jest ok. 2 hektary aby tworzył prostokąt pełny i spełniało 

wymogi. 
 

7) Radny Świątek zapytał Wójta jak przedstawia się sprawa chodnika 

Przywóz – Toporów  

 

Wójt – wyjaśnił, że wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu miał być 

wykonany  odcinek 2,2 kilometra z Przywoza do Toporowa. Następnie pojawiło się 

hasło „Szlak Bursztynowy” i teraz czekamy na ten szlak a Starostwo nie 

przeznacza żadnych środków w tej strefie . W bieżącym roku wykonywane był 

długi odcinek chodnika w Mierzycach i były trudności ze strony Starostwa 

dlaczego tak szybko posuwają się prace z inwestycjami  na tym terenie jak będzie 

szlak bursztynowy a czy on będzie to jeszcze nie wiadomo. Na terenie Gminy jest 

dużo zrobione a jeszcze więcej jest do zrobienia. Tego odcinak chodnika 2,2 km 

bez pomocy Starostwa  Gmina nie jest w stanie wykonać.  Wstępnie była mowa 

aby chodnik wykonać jedną stroną jednak jak jest spotkanie na gruncie wspólne z 

Kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu to zaraz jest mowa               

o chodniku po obu stronach drogi. Jest to bardzo droga inwestycja gdyż z jednej              

i z drugiej strony wykonany byłby chodnik oraz odpowiednie odprowadzenie wody 

i temat sprowadza się do kilku milionów złotych , a gminie o to nie chodzi zależy     

tylko na chodniku po jednej stronie  i rozwiązałoby to problem mieszkańców. 

Dlatego ze Strony Starostwa nie możemy liczyć na żadna pomoc . natomiast jeśli 

chcemy budować to musimy zaprojektować na własny koszt  

Obecnie w Toporowie wykonany jest odcinek chodnika przy płocie szkolnym,            

a z pozostałych pieniędzy można wykonać odcinek chodnika od remizy tj. od 

wjazdu do remizy w kierunku  kościoła. Stabilizacja znajdującej się tam drogi jest 

zlecona. Kończy się rozgraniczenie drogi w Łaszewie i zaczynać będziemy 

zaczynać rozgraniczenie w Toporowie, które kosztować będzie 1.500 zł  

 

Sołtys Wiesław Kapica powiedział, ze 13 lipca br. rozpoczęty został chodnik w 

Wierzchlesie jest to odcinek 250 m i robiony jest on 2 miesiące tak długo jest to 

robione czy nie ma tam nadzoru na wykonywaną pracą  i nie widać końca 

rozpoczętych robót . 

 

Wójt - wyjaśnił, że w trakcie tych dwóch miesięcy prace były przerywane, gdyż 

podczas lipcowych opadów woda płynęła całą jezdnią i w miejscu gdzie był 

zaczęty chodnik powstał o duże bajoro w związku z tym prace musiały być 

przerwane, gdyż układana była kostka koło kościoła co  każdy widzi  cały czas 

prace na ulicy szkolnej nie trwały. 

 

W  temacie głos zabrał Radny Jacek Młynarczyk i powiedział, że on mieszka na 

ulicy Szkolnej w Wierzchlesie i wie jak były prowadzone tam prace przy budowie 
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chodnika i mieszkańcy monitowali, że jest zła organizacja pracy   była wykopana 

duża dziura następnie wysypany został piasek nie robione było warstwami, zgodnie  

sztuką budowlaną wszystko razem było wysypane i ubite małym wibratorem. 

Ponadto zapytał Wójta gdzie podziały się płytki, krawężniki, betonowe wjazdy co 

mieli mieszkańcy przy posesjach? 

Wójt wyjaśnił, że jeżeli ktoś chciał to  sobie zabrał, a jeśli nie to byliśmy zmuszeni 

te odpady wywieź na dawne wysypisko Pana Kolendy. Wysypana jest tam pryzma  

Rozbijanie tego młotkami nie ma sensu , natomiast, żeby materiał wykorzystać to 

musi być odpowiednio granulowany i należałoby wynająć kruszarkę co zupełnie 

się nie  opłaci. Nie powinniśmy się zastanawiać czy ktoś wziął płytkę i ile bo jest to 

materiał wyeksploatowany i zupełnie nikomu nie potrzebny. 

Nie ma znaczenia czy chodnik wykonuje się od góry czy od środka drogi dlatego, 

że zawsze zdjęty jest krawężnik i woda się tam dostanie.  

Kolejna sprawa do której ustosunkował się Pan Wójt to źle wykonywane roboty  

budowlane – niepotrzebnie jest że radni czekają do sesji żeby temat poruszy   i nad 

nim dyskutować. Jeżeli zauważy się że prace są źle wykonywane to powinno się o 

tym powiadomić od razu i zaraz byłaby interwencja ze strony urzędu. 

Radny Jacek Młynarczyk ustosunkował się do wypowiedzi Wójta i powiedział, 

że sprawę tą zgłaszał w urzędzie Panu Miłosławowi Kinasowi ale żadna 

interwencja nie była podjęta. 

 

8) Bąk Bożena poinformowała, że w 1998 roku Decyzją Urzędu Wojewódzkiego 

w Łodzi zostały skomunalizowane drogi Powiatowe, aby uregulować stan prawny 

Starostwo Powiatowe w Wieluniu  zwróciło się z pismem do Wójta Gminy 

Wierzchlas o wydanie oświadczenia wyrażającego zgodę na uchylenie w części  

w/w decyzji w których znajdują się powyższe drogi powiatowe. Oświadczenie to 

będzie  przedłożone Wojewodzie Łódzkiemu w celu uregulowania stanu prawnego.  

Prosi się opinię Wójta Gminy a Wójt zgłasza się do rady aby wyraziła swoją zgodę. 

 Rada Gminy Wierzchlas wyraziła pozytywną opinię dotyczącą oddania dróg 

powiatowych. 

 

Radna Bożena Przybyła  - odwodnienie drogi wojewódzkiej i powiatowej temat 

ten poruszany był kilkakrotnie na sesji, i nic w tej kwestii nie jest robione a 

sąsiadów jak zalewało tak zalewa należyte odprowadzone  wody  z tych dróg, a   

kratka ściekowa zrobiona jest w innym miejscu niż powinna i nie zdaje to żadnego 

rezultatu mieszkańcy są dalej zalewani. W związku z tym radna wnioskuje aby 

zająć się tą sprawą  

 

Sołtys wsi Jajczaki zwrócił się  z prośbą o wymianę okien w Domu Ludowym          

w Jajczakch przynajmniej z jednej strony . 

 

Obrady zakończono o godzinie  12
00

. 


